
 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS KÖZGYŐLÉSÉNEK 

SPORT-, IFJÚSÁGI ÉS CIVIL SZERVEZETEK BIZOTTSÁGA 

H-7100 SZEKSZÁRD, BÉLA KIRÁLY  TÉR 8.   �H-7101, PF. 83   �74/504-126   � 74/510-251 

Iktatószám: IV. 86-2/2009. 
 
 

JEGYZİKÖNYV 
 

amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlése Sport-, Ifjúsági és Civil Szervezetek 
Bizottságának 2009. február 25-én 14 óra 35 perckor a Polgármesteri Hivatal I. emeleti 
Polgármesteri tárgyalójában megtartott ülésérıl. 
 
Jelen vannak:                                     Fajszi Lajos elnök 

 Csillagné Szántó Polixéna,  
 Máté Péter, 

 Schoeck Károly bizottsági tagok. 
 
Távolmaradását jelezte: Horváth László, 

 Horváth Jánosné, 
 Cser Henrietta bizottsági tagok 

 

Tanácskozási joggal megjelent:        Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
Majnay Gábor osztályvezetı 
Pócs Margit közmővelıdési és civil kapcsolatok 
referense 
Hamvas Ferencné sportreferens 
Asztalos Adrienn ifjúsági referens 
Kocsis-Kisantal Orsolya oktatási és pályázati referens 
Csanda Gyöngyi költségvetési ügyintézı 
Bay Attila KESZ igazgató 
Szegedi Emerencia mőszaki ellenır 
 Csík Attiláné Civil Kerekasztal 
dr. Kajos Nikolett bizottsági referens, jkv. vezetı 

Meghívottak: 

Kékesi Emma Polip Egyesület elnöke 
 

Az elnök megállapítja, hogy a 7 tagú bizottságból 4 fı jelen van, a bizottság határozatképes. 
Az elnök az ülést 14 óra 32 perckor megnyitja. 
 
Fajszi Lajos: Javaslom, hogy elsıként a Polip Egyesület szakmai beszámolóját tárgyalja a 
bizottság, valamint a 38. számú közgyőlési elıterjesztést ne kerüljön napirendre, mivel az 
írásos anyag nem készült el. 
 
További módosító, kiegészítı javaslat nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a napirendre vonatkozó javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, egyhangúan elfogadott és a következı napirendet állapította meg: 
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N A P I R E N D 
 

 
1./ napirendi pont 
Polip Ifjúsági Egyesület szakmai beszámolója 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn ifjúsági referens 
Meghívott: Kékesi Emma elnök  
 
2./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …./2009. (….) rendelete 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2009. évi költségvetésérıl (tervezet) 
(26. sz. közgyőlési elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
Elıadó: Csanda Gyöngyi költségvetési ügyintézı 
   Bay Attila KESZ igazgató 
 
3./ napirendi pont 
Beszámoló a kábítószer probléma visszaszorítására elfogadott stratégia eredményeinek 
és a KEF munkájának tapasztalatiról 
(31. sz. elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Halmai Gáborné képviselı 
Elıadó: Kocsis-Kisantal Orsolya oktatási és pályázati referens 
 
4./ napirendi pont 
Javaslat a 2008. évi Eredményességi Alap felosztására  
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Hamvas Ferencné sportreferens 
 
5./ napirendi pont 
„ZUG” Ifjúsági és M ővészeti Egyesület támogatási kérelme 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn ifjúsági referens 
          Szegedi Emerencia mőszaki ellenır 
 
6./ napirendi pont 
Szekszárd és Környéke Közbiztonságért Alapítvány kérelme 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Pócs Margit közmővelıdési és civil kapcsolatok referense 
 
7./ napirendi pont 
Szekszárdi Polgárır Egyesület kérelme 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Pócs Margit közmővelıdési és civil kapcsolatok referense 
 
1./ napirendi pont 
Polip Ifjúsági Egyesület szakmai beszámolója 
(írásbeli elıterjesztés) 
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Elıterjesztı: Asztalos Adrienn ifjúsági referens 
Meghívott: Kékesi Emma elnök  
 
Kékesi Emma: Nem kívánok kiegészítést tenni. 
 
Csillagné Szántó Polixéna: A Babits Mihály Mővelıdési Ház hozzájárul az egyesület 
mőködéséhez? 
 
Kékesi Emma: Nem, csak pályázati összegekbıl mőködünk. 
 
Csillagné Szántó Polixéna: A Diákparlamentre terveztek valamilyen különleges mősort? 
 
Kékesi Emma: Volt róla szó, hogy többnapos lesz, azonban ez nem valósult meg. A jubileum 
miatt valószínőleg a korábbi résztvevık is meghívást kapnak. 
 
Csillagné Szántó Polixéna: A korrepetitor szolgálaton milyen volt a részvétel? A résztvevı 
gyerekek elsısorban miért vették igénybe? A korrepetáló tanár ingyenesen tartott órákat? 
 
Kékesi Emma: Fıleg olyan gyerekek vettek igénybe, akik egyébként nem tudnának 
különórákra járni anyagi eszközök hiánya miatt. A tanárok nem ingyenesen tartották, az 
egyesület kifizette nekik az órákat. 
 
Csillagné Szántó Polixéna: Jó lenne, ha találnátok olyan tanárokat, akik ingyenesen tartanak 
órákat. Fıleg milyen tantárgyak iránt van igény? Állandóan ugyanazok a gyerekek mentek 
vagy ad hoc jellegő volt? 
 
Kékesi Emma: Matematika, történelem, illetve angol – ez önkéntes volt. Jellemzıen 
ugyanazok a gyerekek jöttek. 
 
Máté Péter: Mérhetı eredménye lett a korrepetálásoknak? Javult az oda járó gyerekek 
tanulmányi eredménye? 
 
Kékesi Emma: Általában olyan gyerekek vették igénybe a szolgáltatást, akik bukásra álltak 
valamely tantárgyból. İk nem buktak meg, úgyhogy mondhatjuk, hogy javult az eredményük. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

10/2009. (II.25.) SICSZB határozat 
Polip Ifjúsági Egyesület szakmai beszámolója 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének 
Sport,- Ifjúsági és Civil Szervezetek Bizottsága a 
Polip Ifjúsági Egyesület 2008. évi beszámolóját 
elfogadja. 

 
Határidı: 2009. február 25. 
Felelıs: Fajszi Lajos SICSZB elnök 
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2./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …./2009. (….) rendelete 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 2009. évi költségvetésérıl (tervezet) 
(26. sz. közgyőlési elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
Elıadó: Csanda Gyöngyi költségvetési ügyintézı 
   Bay Attila KESZ igazgató 

 
Bay Attila: Nem kívánok kiegészítést tenni. 
 
Csillagné Szántó Polixéna: A KESZ esetében feltüntetett 300 millió Ft dologi kiadás mit 
takar? 
 
Bay Attila: Ebben a központosított közbeszerzésbıl adódó kiadások jelennek meg. Pl. 
intézményi takarítás, portaszolgálat, karbantartás. Ennyiben az intézmények költségvetése is 
módosult. Ezeknek a kiadásoknak egy része már tavaly is a KESZ-nél jelent meg, így 
gyakorlatilag egy kicsit sérült az intézmények önköltségszámítása. A mőködési bevételeik 
nıttek 189 millió Ft-tal. Ez a megoldás reálisabb képet fog mutatni a 2009. évben. 
 
Schoeck Károly: A Wunderland Óvodával kapcsolatban van egy 2008. évi döntés kb.11 
millió Ft-ról. Ezt a költségvetésben nem látom. 
 
Bay Attila: A költségvetés utolsó módosításában ez már benne van.  
 
Amreinné dr. Gál Klaudia: Nem a Wunderland Óvodához, hanem az önkormányzat saját 
költségei közé van betervezve. A pályázati tartalékalapba került. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 3 igen szavazattal, 
egy tartózkodás mellett  elfogadott és a következı határozatot hozta: 

 
11/2009. (II.25.) SICSZB határozat 
2009. évi költségvetési rendelet 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének 
Sport-, Ifjúsági és Civil Szervezetek Bizottsága a 
Szekszárd Megyei Jogú Város 2009. évi 
költségvetésérıl szóló rendelettervezetet a 
Közgyőlésnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidı: 2009. február 26. 
Felelıs: Fajszi Lajos SICSZB elnök 
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3./ napirendi pont 
Beszámoló a kábítószer probléma visszaszorítására elfogadott stratégia eredményeinek 
és a KEF munkájának tapasztalatiról 
(31. sz. elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Halmai Gáborné képviselı 
Elıadó: Kocsis-Kisantal Orsolya oktatási és pályázati referens 
 
Kocsis-Kisantal Orsolya: Az elıterjesztésben szerepel, hogy a KEF 350.000 Ft-ot kér a 2009. 
évi támogatására. Az elızı években 550.000 Ft-ot kaptak. A tegnapi napon a Szociális és 
Egészségügyi Bizottság az elıterjesztést megtárgyalta és jóváhagyta a 350.000 Ft-ot. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 

 
12/2009. (II.25.) SICSZB határozat 
Beszámoló a kábítószer probléma 
visszaszorítására elfogadott stratégia 
eredményeinek és a KEF munkájának 
tapasztalatiról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének 
Sport-, Ifjúsági és Civil Szervezetek Bizottsága a 
„Beszámoló a kábítószer probléma 
visszaszorítására elfogadott stratégia 
eredményeinek és a KEF munkájának 
tapasztalatiról” címő elıterjesztés határozati 
javaslatát a Közgyőlésnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidı: 2009. február 26. 
Felelıs: Fajszi Lajos SICSZB elnök 

 
 
4./ napirendi pont 
Javaslat a 2008. évi Eredményességi Alap felosztására  
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Hamvas Ferencné sportreferens 
 
Hamvas Ferencné: Nem kívánok kiegészítést tenni. 
 
Kérdés nem hangzott el. 
 
Máté Péter: Úgy vettem észre, hogy nem eredményességi szempontból került az alap 
felosztásra, hanem minden egyesületnek adunk egy kicsit. 
 
Hamvas Ferencné: A 12 egyesületnek válogatott sportolói vannak és olyan eredményeik, 
amelyek alapján kitőnnek a többi közül. 
 
További hozzászólás nem hangzott el. 
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Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

13/2009. (II.25.) SICSZB határozat 
2008. évi Eredményességi Alap felosztása 
 
I. Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének 
Sport-, Ifjúsági és Civil Szervezetek Bizottsága a 
2008. évi 1.500.000.- forint eredményességi 
alapot az alábbiak szerint osztja fel:  

 
1.  Atlétikai Club Szekszárd  100.000.- Ft 
2.  Szekszárd Asztalitenisz Club 100.000.- Ft 
3.  Kosárlabda Sport Club Szekszárd 

150.000.- Ft 
4.  UKSE Szekszárd   150.000.- Ft 
5.  Szekszárdi UFC   150.000.- Ft 
6.  Gemenc Judo Klub  100.000.- Ft 
7.  Rádió Klub Szekszárd  150.000.- Ft 
8.  Szabadidıs Kerékpár Egyesület 100.000.- Ft 
9.  Szekszárdi Kerékpáros Sportegyesület 
     100.000.- Ft 
10. Embusen Karate Sportegyesület Szekszárd
     100.000.- Ft 
11. Óceán Könnyőbúvár Kiemelten Közhasznú 
SE.     100.000.- Ft 
12. FÁKLYA Sportegyesület 100.000.- Ft 

 
II. Az eredményességi alapból 100.000.- Ft-ot 
átcsoportosít a Sportcélok és feladatok 
szakfeladatra a fenti egyesületek részére 
kupavásárlásra. 

 
III. A bizottság az eredményesen mőködı 
Dynamic Triatlon Club és a Szenior Atlétikai 
Klub munkáját a 2009. évi mőködési támogatás 
elosztásánál veszi figyelembe. 

 
Határidı: I-II. pont: 2009. március 31.  
        III. pont: 2009. április 30. 
Felelıs: Fajszi Lajos SICSZB elnöke 

 
5./ napirendi pont 
„ZUG” Ifjúsági és M ővészeti Egyesület támogatási kérelme 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Asztalos Adrienn ifjúsági referens 
          Szegedi Emerencia mőszaki ellenır 
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Asztalos Adrienn: Az elıterjesztésben szerepel, hogy a Hivatal dolgozói felmérik a kérés 
szükségességét és jogosságát. Ez idıközben megtörtént. A vizsgálat eredményérıl a bizottság 
tagjai a feljegyzést az ülést megelızıen megkapták. 
 
Szegedi Emerencia: Az épület állagának felmérése tavaly februárban megtörtént. Két 
árajánlatot kértünk be a karbantartási, felújítási munkák elvégzésére. A kedvezıbb ajánlat 
mellékelve lett. A feltőntetett összeget reálisnak tartom a munkák elvégzéséhez. 
 
Kérdés nem hangzott el. 
 
Máté Péter: Javaslom, hogy a határozati javaslat elsı pontját vegyük ki. Ugyanis, ha a 
bizottság a kérelemnek helyt ad, akkor a Vagyonkezelı Kft-nek nem lesz mérlegelési joga 
arra vonatkozóan, hogy mit és hogyan kellene csinálni. Döntse el a Vagyonkezelı Kft., hogy 
a saját ingatlanára mennyit kíván rákölteni. 
 
Hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott módosító javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúan elfogadott. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

14/2009. (II.25.) SICSZB határozat 
„ZUG” Ifjúsági és M ővészeti Egyesület 
támogatási kérelme 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének 
Sport-, Ifjúsági és Civil Szervezetek Bizottsága 
javasolja a polgármesternek, hogy a „ZUG” 
Ifjúsági és Mővészeti Egyesület épület-felújítási 
igényének kezelésére kérje fel a Szekszárdi 
Vagyonkezelı Kft-t. 
 
Határidı: 2009. február 25. 
Felelıs: Fajszi Lajos SICSZB elnök 

 
 
6./ napirendi pont 
Szekszárd és Környéke Közbiztonságért Alapítvány kérelme 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Pócs Margit közmővelıdési és civil kapcsolatok referense 
 
Pócs Margit: Nem kívánom kiegészíteni az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 
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15/2009. (II.25.) SICSZB határozat 
Szekszárd és Környéke Közbiztonságért 
Alapítvány kérelme 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének 
Sport-, Ifjúsági és Civil Szervezetek Bizottsága a 
Szekszárd és Környéke Közbiztonságáért 
Alapítvány kérelmének helyt ad és engedélyezi a 
VI. 606-2/2008. számú támogatási 
megállapodásban rögzített összeg 2009. március 
31-ig történı felhasználását és a pénzügyi 
beszámoló 2009. április 15-ig történı teljesítését.  

 
Határidı: 2009. április 15.  
Felelıs: Fajszi Lajos SICSZB elnök               

 
 
7./ napirendi pont 
Szekszárdi Polgárır Egyesület kérelme 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Pócs Margit közmővelıdési és civil kapcsolatok referense 
 
Pócs Margit: Nem kívánom kiegészíteni az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúan elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

16/2009. (II.25.) SICSZB határozat 
Szekszárdi Polgárır Egyesület kérelme 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének 
Sport-, Ifjúsági és Civil Szervezetek Bizottsága a 
Szekszárdi Polgárır Egyesület kérelmének helyt 
ad és engedélyezi a VI. 575-2/2008. számú 
támogatási megállapodásban rögzített összeg 
2009. március 31-ig történı felhasználását és a 
pénzügyi beszámoló 2009. április 15-ig történı 
teljesítését.  

 
Határidı: 2009. április 15.  
Felelıs: Fajszi Lajos SICSZB elnök              
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További napirendi pont nem lévén az elnök az ülést 14 óra 55 perckor berekeszti. 
 
 

Kmf. 
 

 
 

Fajszi Lajos 
   Elnök 

 

A jegyzıkönyvet készítette: 
 
    dr. Kajos Nikolett 

bizottsági referens 
 
 
 
 
      Ellenjegyezte: 
 
              Amreinné dr. Gál Klaudia 
                            aljegyzı 


